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 مشکل واردات محصولات کشاورزی ممنوعه 
ایران به روسیه رفع شد

عضو هیأت رئیس�ه اتاق بازرگانی ایران و روسیه با اعلام خبر رفع مشکل واردات 
محصولات کشاورزی ممنوعه از ایران به روسیه، اعتبار فاینانسی روسیه پس از سفر 
مقامات خارجی به این کشور را نیز بی سابقه دانست و گفت که این موضوع بلافاصله 

بعد از سفر آیت الله رئیسی عملیاتی شد.
جلیل جلالی فر با اش��اره به دستاوردهای سفر رییس جمهور به روسیه، به ایرنا گفت: سابقه 
ندارد روس��یه بعد از س��فری بخواهد اعتبار فاینانسی بگذارد و سریع هم بگوید این کار انجام 
شود اما بلافاصله بعد از سفر آیت الله رئیسی این کار را عملیاتی کرد که یک نمونه آن راه آهن 
اس��ت. وی افزود: در همین هفته دو ش��رکت روس��ی دنبال آن بوده اند که اطلاعات پروژه را 

بگیرند و مشارکت کنند.
عضو هیأت رئیس��ه اتاق بازرگانی ایران و روس��یه با بیان اینکه آیت الله رئیس��ی در سفر به 
روس��یه با ش��رکت های صاحب نام و توانمند در حوزه انرژی، نفت و لجس��تیک در این کشور 
جلس��ه گذاش��ت، گفت: همه این ها ش��رکت های معتبر، بزرگ و کارتل های اقتصادی روسیه 
هس��تند که رییس جمهور کش��ورمان این شرکت ها را دعوت به مشارکت کرد و همن الأن دو 

هیأت روسی در ایران هستند.
جلالی فر با بیان اینکه پس از س��فر رییس جمهور به روس��یه شاهد دس��تاوردهای فراوانی 
هس��تیم، یکی از این دس��تاوردها را واردات محصولات کشاورزی از ایران که ممنوع شده بود 
عن��وان ک��رد و گفت: قاطعانه می گوی��م که همه قصور و کوتاهی مربوط ب��ه وزیر وقت جهاد 

کشاورزی و همه خطاها از دولت روحانی بود.
وی افزود: اگر دولت قبل، از تابس��تان گذش��ته که روس��یه اخطار داده بود این محصولات 
کشاورزی مشکل دارد، موضوع را به صورت جدی پیگیری می کرد، شاهد ممنوعیت نمی شدیم. 
عضو هیأت رییس��ه اتاق بازرگانی ایران و روس��یه با اش��اره به پیگیری های دولت سیزدهم و 
پذیرش روسیه برای از سرگیری واردات محصولات کشاورزی ممنوع شده، اظهار کرد: با همه 
این ها چین تا یک س��ال نتوانست رفع ممنوعیت صادرات فلفل خود را به روسیه حل کند اما 

در این دولت مسئولان برای خود کلاس نگذاشتند.
جلالی فر اضافه کرد: اگر دولت قبل بود، معاون اول رییس جمهور حاضر نمی ش��د به خاطر 
فلفل به نخست وزیر روس تماس بگیرد و وزیر خارجه هم حاضر نمی شد دو سه بار با لاوروف 
در خصوص بحث فلفل مذاکره کند اما این دولت همزمان با بحث مذاکرات هس��ته ای، برای 
حل این مس��أله هم مذاکره داش��ت و این شاید یه مس��أله کوچک به نظر برسد اما بیانگر آن 

است که منافع ملی کشور یک اصل برای دولت است.
این فعال اقتصادی با تأکید بر گس��تردگی دس��تاوردهای س��فر رییس جمهور کشورمان به 
روسیه است، گفت: نباید فریب کسانی را بخوریم که استراتژی دشمن را در کشور نمایندگی 
می کنند اما متاسفانه رسانه ها در این رابطه ضعیف عمل می کنند و ملاحظه کاری رسانه ملی 

در این زمینه هم بیش از حد است.

امیرعبداللهیان:

موضوعی به عنوان پیش شرط مطرح نیست
وزیر امور خارجه کشورمان با بیان اینکه ما هیچ پیش شرطی را از طرف آمریکایی 
دریاف�ت نکردی�م، گفت: موضوع�ی به عنوان پیش ش�رط مطرح نیس�ت ما متن یا 
پیش�نهادی در چارچوب پیش شرط دریافت نکردیم و این مذاکرات قطعا بر مبنای 

نقطه نظرات کارشناسی در راستای منافع ملی پیش خواهد رفت.
به گزارش خبرنگار سیاست خارجی ایرنا، حسین امیرعبداللهیان در گفت وگویی با اشاره به 
تعیین برخی پیش ش��رط ها در مذاکرات وین، گفت: ما هیچ پیش شرطی را از طرف آمریکایی 
دریافت نکردیم و اساس��ا مذاکرات ما یک روندی دارد که موضوع پیش ش��رط در آن مطرح 
نیس��ت. وزیر امور خارجه کش��ورمان اضافه کرد: تا این زمان که م��ا با هم صحبت می کنیم، 
موضوعی به عنوان پیش ش��رط مطرح نیس��ت ما متن یا پیشنهادی در چارچوب پیش شرط 
دریافت نکردیم و این مذاکرات قطعا بر مبنای نقطه نظرات کارشناس��ی و توافقاتی که نتیجه 
نهایی آن رس��یدن به یک توافق خوب در راس��تای تامین منافع ملت و کشورمان باشد، پیش 
خواهد رفت. وی با بیان اینکه اقداماتی که روی کاغذ انجام می ش��ود، می تواند اقدامات خوبی 
باش��د، ادامه داد: یعنی هر فرمان اجرایی و یا اقدامی که تحریم های وضع ش��ده پس از خروج 
آمریکایی ه��ا از برجام را مج��ددا به حالت قبلی خود و رفع تحریم ها برگرداند، از نظر ما اقدام 

خوب قلمداد می شود.
امیرعبداللهیان با تاکید بر اینکه آنچه که برای ما اهمیت دارد، عمل طرف آمریکایی است، 
گفت: ما نگاه می کنیم که بر روی زمین چه اتفاقی به وقوع می پیوندد. برای ما این مهم است 
که رفتار عملی آمریکایی ها در لغو تحریم ها را به طور ملموس و عینی مش��اهده کنیم. آنچه 
که برای ما ملاک اس��ت، نتیجه گفت وگوهایی اس��ت که در مذاکرات وین دنبال می کنیم و 

توافقی که حاصل خواهد شد.

دیپلم�ات پیش�ین کش�ورمان، گف�ت: دول�ت 
س�یزدهم در مذاکرات ب�رای رفع تحریم ها تلاش 
می کند واقع گرایانه و براساس منافع ملی به نتیجه 

برسد و در پی اقدامات شعاری و عجولانه نیست.
جواد منصوری در گفت وگو با خبرنگار سیاس��ی ایرنا 
درباره مذاکرات برای رفع تحریم ها، گفت: دولت آیت الله 
رییسی، واقع بین و به طور مشخص در مذاکرات وین به 
مقدار بسیار زیادی با متانت و آرامش مسائل را پیگیری 

می کند و شعاری و عجولانه اقدام نمی کند.
سفیر پیشین ایران در چین ادامه داد: دولت سیزدهم 
تلاش می کند که مذاکرات در راس��تای منافع ملی و با 
توجه به واقعیت ها به نتیجه برسد و یکی از دلایل طولانی 

شدن مذاکرات نیز همین موضوع است.
منصوری تصریح کرد: دولت در مذاکرات نه می خواهد 
تمام نظرات دیگران را بپذیرد که طبیعتا منطقی نیست 
و ن��ه می خواهد تمام نظرات خود را به طرف های مقابل 
تحمیل کند. بلکه می خواهد مذاکرات بر اساس منطق، 

قانون و حقانیت انجام شود.
وی افزود: جالب اینجاس��ت که نتیج��ه مذاکرات به 
گونه ای ش��ده که طرف های مقابل ما قبول کرده اند که 
حرف طرف ایرانی درس��ت اس��ت ولی حاضر به اعتراف 

علنی نمی شوند.
این فعال سیاسی، روند مذاکرات برای رفع تحریم ها را 
تاکنون واقع بینانه ارزیابی کرد و افزود: احتمالا مذاکرات 
به یک نتیجه مرضی الطرفی��ن و قابل قبول برای همه 
طرفها برس��د و البته این موضوع مقداری زمان می برد و 

سریع الحصول نیست.
منصوری درباره س��ند همکاری های ۲۵ ساله ایران و 
چین گفت: تهران و پکن در غرب و شرق آسیا پیشینه 
و رواب��ط تاریخی دارند و در طول تاریخ در منطقه خود 
تأثیرگ��ذار بوده ان��د. در حال حاضر هم این دو کش��ور 
می توانند به ش��کل مشترک کار کنند و روابط را توسعه 

دهند و از امکانات منطقه ای استفاده کنند.
س��فیر پیش��ین ایران در چین ادام��ه داد: جمهوری 
اسلامی ایران پس از فراز و نشیب هایی که داشته امروز 
به وضعیت روشن و قابل اعتماد و اتکا برای سایر کشورها 
درآمده است. دولت چین هم از ابتدای انقلاب به تدریج 

رواب��ط خود را با ایران توس��عه داد و در حال حاضر هم 
با توجه به وضعیت موجود تمایل دارد بیش از گذش��ته 

روابط خود را با تهران گسترش دهد.
منصوری افزود: تضاد با آمریکا در منطقه شرق آسیا و 
اقیانوس آرام، طبعا چین را قانع می کند که با دولت هایی 
چون ایران بیشتر کار کند و همچنین عضویت ایران در 
پیمان شانگهای و همکاری مشترک ایران در این منطقه 

زمینه همکاری های زیادی را فراهم کرده است.
وی تصریح کرد: چین نیازمند انرژی است و ایران هم 
می تواند از  بازار چین استفاده کند. بنابراین تهران و پکن 
زمینه های همکاری زی��ادی دارند که می توانند با درک 

منافع مشترک و متقابل با یکدیگر کار کنند.
منص��وری درباره ظرفیت های چین برای ایران، افزود: 
از هر جنبه که به قضیه بنگریم دو کشور می توانند برای 
هم منافعی داشته باش��ند و مانعی بر سر توسعه روابط 
ما و چین وجود ندارد. بنابراین س��ند همکاری های ۲۵ 
ساله تهران و پکن چارچوب فعالیت ها را مشخص کرده 
اس��ت. البته این قراردادها باید مراحل تصویب و اجرایی 
خود را بگذراند. این دیپلمات سابق یادآور شد: همکاری 
ایران و چین همچنین می تواند به نفع آس��یای میانه و 
جنوب و شرق آسیا باشد و حتی برای تقویت دو کشور 
در مجامع بین المللی یقین��ا موثر خواهد بود. اگر دولت 
آیت الله رییسی رابطه با چین را به شکل مناسب، جدی و 

همه جانبه پیش ببرد قطعا به نفع ما خواهد بود.
وی با اشاره به ارزیابی های متفاوت از سند همکاری های 
۲۵ ساله و حواشی پیش آمده، این سند را مثبت ارزیابی 
ک��رد و افزود: برخی حرف ها درباره این موضوع واقعی و 

صحیح نیست.

نماین�دگان مجلس ش�ورای اس�لامی با کلیات 
»لایحه به هزینه قطعی منظور نمودن اعتبار خرید 

وسایل حفاظتی جزیره خارک« موافقت کردند.
به گزارش خبرنگار سیاس��ی ایرنا،  در جلس��ه مجلس 
شورای اس��لامی،  گزارش کمیس��یون برنامه، بودجه و 
محاسبات در مورد لایحه به هزینه قطعی منظور نمودن 
اعتبار خرید وسایل حفاظتی جزیره خارک در دستور کار 
قرار گرفت و نمایندگان با ۱۴۷ رای موافق با کلیات این 

لایحه موافقت کردند.
در ماده واحده این لایحه آمده اس��ت: به وزارت نفت 
اجازه داده می شود مبلغ چهار میلیارد ریال اعتبار ردیف 
۵۰۳۰۴۱ )هزینه های ناش��ی از جنگ تحمیلی ( قانون 
بودجه س��ال ۱۳۶۱ کل کشور را که برای خرید وسایل 
حفاظتی جزیره خارک دراختیار وزارتخانه یاد شده قرار 
گرفته بود، به علت شرایط خاص زمان جنگ امکان تهیه 
اس��ناد و مدارک انجام هزینه میسر نمی باشد با بررسی 
و تأیید هیأتی مرکب از نمایندگان وزارتخانه های نفت ، 
دفاع و پشتیبانی نیروهای مسلح و امور اقتصادی و دارایی 

و دیوان محاسبات کشور به هزینه قطعی منظور نماید.
درجریان بررس��ی این ماده واحده با تصویب پیشنهاد 
»علیرضا سلیمی« نماینده محلات و دلیجان مقرر شد 
۲ نفر از اعضای کمیسیون های اقتصادی، برنامه، بودجه 
و محاسبات به عنوان ناظر در هیاتی برای بررسی هزینه 
های انجام شده به منظور خرید وسایل حفاظتی جزیره 
خارک حضور داش��ته باشند. س��لیمی در جریان طرح 
پیشنهاد خود، گفت: مجلس می تواند در همه امور ورود 
کند، با توجه به هزینه ۴۵ میلیون دلاری در سال ۶۱ و 
نبود اس��ناد آن به منظور نظارت بهتر مجلس پیشنهاد 

دارم ۲ نفر از نمایندگان عضو کمیسیون برنامه، بودجه و 
محاسبات و کمیسیون اقتصادی در هیات بررسی هزینه 

های انجام شده حضور داشته باشند.
همچنی��ن در جری��ان رای گی��ری کلی��ات لایح��ه 
»محمدتقی نقدعلی« نماینده خمینی شهر در مخالفت 
ب��ا این لایحه گفت:  چرا این اس��ناد از آن زمان تاکنون 

باقی مانده است. 
وی اف��زود: در هیاتی که قرار اس��ت برای هزینه کرد 
کاری انج��ام دهد چ��را هیچ فردی از مجلس ش��ورای 
اس��لامی وجود ندارد. به عبارتی باید این موضوع شفاف 

شود و اصلاحیه برای لایحه اعمال شود.
»بهروز محبی نجم آبادی« نماینده مردم س��بزوار در 
موافقت با این لایحه گفت:  مرکز پژوهش ها به این نکته 
تاکی��د دارد که می توان این مش��کل را  حل کرد. نظر 
وزارت دفاع نیز به این موضوع تاکید داش��ت که مجلس 
رای مثب��ت را به این موض��وع بدهد تا این لایحه بعد از 
س��الها که در مجالس مختلف حل نش��ده، به سرانجام 

رسیده و حل شود.
وی اف��زود:  این مبلغ که در لایحه ذکر ش��ده در این 
زمان به معادل هزار و ۵۰۰ میلیارد تومان رسیده است و 
از طرفی از آنجا که در بحران جنگ بسیاری از اسناد از 
بین رفته است، با نظر دیوان محاسابت و همه نهادهای 
نظارت��ی امیدواریم بارای مثبتی که داده می ش��ود این 

موضوع در ابعاد مختلف حل شود.
»عبدالرضا مصری« نماینده مردم کرمانشاه در مجلس 
شورای اسلامی  در مخالفت با این لایحه گفت:  در سال 
۶۱ اجازه داده ش��ده است که از اعتبارات ناشی از جنگ 
تحمیلی این هزینه انجام شود. البته این هزینه به میزان 
۴۵ میلیون دلار برای خرید وسایل حفاظتی خرید انجام 
شده اس��ت.  وی افزود: اگر ۴۵ میلیون دلار برای خرید 
وس��ایل حفاظتی صورت گرفته اس��ت،  ای��ن مبلغ باید 
دارای قرارداد و سند باشد و اینکه بدون هیچ سندی ۴۵ 
میلیون دلار خرید انجام ش��ده باشد، پذیرفتنی نیست. 
همچنین طبق ماده ۶۴  قانون بودجه سال ۸۱ مصرف 
اعتبارات مربوط به تقویت بنیه دفاعی نیروهای مسلح و 
ب��از پرداخت وام های خارجی از ش��مول مقررات دیوان 

محاسبات عمومی و آیین نامه دولت مستثنی هستند.

دیپلمات پیشین:

دولت در مذاکرات شعاری و عجولانه عمل نمی کند
 موافقت مجلس با

 »لایحه خرید وسایل حفاظتی برای جزیره خارک«

مراس�م امض�ای اس�ناد و تفاهم نامه های 
مربوط به اجرای ۴۸ پ�روژه بزرگ صنعتی 
کش�ور توس�ط مدیران عامل ش�رکت های 
س�رمایه گذار و مجری در حض�ور آیت الله 

رئیسی برگزار شد.
ب��ه گ��زارش ایرن��ا، ای��ن مراس��م در س��الن 
همایش ه��ای بین الملل��ی ص��دا و س��یما و به 
صورت ویدئوکنفرانس��ی نیز در ۱۳ استان و ۲۷ 

شهرستان اجرا شد.
ش��رکت معدنی و صنعت��ی گل گهر، مجتمع 
فولاد مبارکه، ش��رکت مل��ی صنایع مس ایران، 
ش��رکت معدنی و صنعت��ی چادرملو، ش��رکت 

س��رمایه گذاری توسعه معادن و فلزات و شرکت 
گروه گس��ترش نفت و گاز پارس��یان به عنوان 
»گروه پیش��رانان پیش��رفت ایران« مس��ئولیت 
س��رمایه گذاری در این ۴۸ پروژه بزرگ صنعتی 

را بر عهده دارند.
۱۱ میلی��ارد دلار ص��ادرات س��الانه، تولی��د 
۵۴ میلی��ون ت��ن محص��ول معدن��ی، فل��زی و 
پتروپالایش��ی، معادل ۲۰ میلی��ارد دلار درآمد 
سالانه پس از بهره برداری و ایجاد ۲۱ هزار شغل 
مس��تقیم و ۶۴ هزار شغل غیرمستقیم از جمله 
مزیت ها و ظرفیت های این پروژه های عظیم پس 

از بهره برداری است.

 امضای اسناد همکاری برای اجرای ۴۸ پروژه بزرگ صنعتی 
در حضور رییس جمهور

و هفتگ�ی  پنجاهمی�ن جلس�ه رس�می 
شورای ش�هر تبریز به ریاست رسول برگی 
و با حضور ش�هردار و اعضای شورای شهر 

در عمارت تاریخی ساعت برگزار گردید.
نکت��ه جالب توجه جلس��ه این هفته ش��ورای 
ش��هر تبریز، اظهارات فریدون بابایی اقدم رئیس 
کمیس��یون شهرس��ازی و معماری شورای شهر 
تبری��ز بود که مدیرعامل اس��بق ش��رکت آب و 
فاض��اب آذربایجان ش��رقی را شایس��ته تقدیر 

دانست.
وی افزود: ایمانلو در ۷ س��ال گذش��ته یکی از 
بهترین مدیران ش��هر تبریز بود و ش��بانه روز در 
خدمت شهر و استان بود به طوری که در دوران 
ایشان پوش��ش فاضاب در تبریز دو برابر شد و 
بخ��ش اعظم این  فاض��اب در مناطق محروم و 

حاشیه نشین صورت گرفت.
بابایی اقدم پیشنهاد کرد در جلسه بعدی شورا 
از مهن��دس ایمانل��و دعوت به عم��ل آمده و در 
صحن ش��ورای شهر از زحمات و خدمات ایشان 

تجلیل به عمل آید!
  فرهنگسراها باید به آموزش خانواده ها 

بیشتر وقت بگذارند!
رئیس ش��ورای ششم ش��هر تبریز با اشاره به 
اینکه با فروش��ندگان مواد محترقه باید برخورد 
جدی صورت گیرد گفت: فرهنگس��راها نیز باید 

به آموزش خانواده ها بیشتر وقت بگذارند!
حجت الاس��ام رسول برگی علت حادثه اخیر 
محله یوس��ف آباد را انفجاد مواد محترقه دانست 
و اف��زود: چند نفر باید خانه خراب ش��وند، چند 
خانواده باید به س��وگ فرزندان شان بنشینند و 
چند زندگی باید متاش��ی ش��ود تا به خودمان 
بیایی��م؟ وی  با طرح این س��والات که مش��کل 
بی مس��ئولیتی  و  بی توجه��ی  از  کجاس��ت؟  از 
خانواده هاس��ت یا نقص قوانین اضافه کرد: س��ه 
جوان از یک خانواده در یک لحظه فوت می کنند 

و شنیدن این خبر هم آدمی را به هم می ریزد!
برگی تاکید کرد: انتظار داریم نیروی انتطامی 
و دادستان محترم به صورت جدی وارد موضوع 
ش��ده و با فروشندگان مواد محترقه و مواد اولیه 

ساخت مواد محترقه برخورد کنند.
رئی��س ش��ورای تبری��ز ب��ا اش��اره ب��ه اینکه 
فرهنگسراها به آموزش خانواده ها، وقت بیشتری 
اختصاص دهند گفته اس��ت  باید ل��ه خانواده ها 
آم��وزش بدهیم. لذ اباید بدانند این قبیل کارها، 

در اولین گام به خودشان آسیب می زنند!
  هم�کاران ش�هرداری تب�ری چنی�ن 
تایی�د  را  دستفروش�ان  ب�ا  رفتارهای�ی 

نمی کنند!
رفتار غیرانس��انی برخی از نیروهای شهرداری 
با شهروندان نیز عاوه بر اینکه چهره شهرداری 
را مخدوش کرد به مبحث اصلی جلسه شورا نیز 

تبدیل گردید.
نائ��ب رئی��س ش��ورای ش��هر تبری��ز گف��ت: 
ویدئوهای��ی در فضای مج��ازی مبنی بر برخورد 
غیراخاق��ی یکی از نیروهای ش��هرداری با یک 
شهروند معلول دستفروش منتشر شد که خاف 
موازین اس��امی بود. احمدی اف��زود: این رفتار 
باعث لکه دار ش��دن کرامت انسانی، جریحه دار 
شدن احساس��ات مردم و مخدوش شدن چهره 

شهرداری و نیروهای خدوم شهرداری گردید.
وی اضافه کرد: در کنار برخورد جدی و سریع 
با عوامل این رفتار ناپسند، دلایل بروز این قبیل 
رفتارها بایستی ریش��ه  یابی شود تا شاهد تکرار 

این قبیل رفتارهای زشت و غیرانسانی نباشیم.
احمدی با اشاره به اینکه در گزینش و آموزش 
بای��د تجدیدنظر ش��ود ت��ا دیگر ش��اهد چنین 
رفتارهایی نباش��یم یادآور ش��د: همکاران ما در 

شهرداری چنین رفتارهایی را تایید نمی کنند!
  انتص�اب بس�تگان اعض�ای ش�ورا در 
عن�وان مدیریتی ش�هرداری باید به اطلاع 

شورا برسد
در ادامه جلس��ه این هفته، آیین نامه مدیریت 
تعارض منافع در ش��هرداری تبریز مورد بحث و 

بررسی اعضا قرار گرفت.
در ماده ۹ این آیین نامه آمده اس��ت: کسانی 
که عضو هیئت مدیره واحدهای تابعه شهرداری 
تبری��ز و ش��رکت های انحص��اری هس��تند ب��ه 
هیچوجه ح��ق دریافت مبلغ��ی از این عضویت 
ندارند ک��ه این ماده با موافقت اعضای ش��ورای 

شهر تصویب گردید.
م��اده ۱۰ ای��ن آیین نامه نی��ز تاکید می کند 
ش��هرداری موظف است ظرف ۶ ماه از اباغ این 
مصوبه، مش��خصات کامل مدیران شامل حقوق 
و مزایا را در س��امانه منتش��ر کرده و بروزرسانی 
کنن��د. علی نوای باغبان نیز در این لحظه گفت: 
بهتر اس��ت ای��ن اطاع��ات را در خصوص تمام 

کارکنان شهرداری تبریز منتشر کنیم.
ش��هرام دبیری دیگر عضو ش��ورای ش��هر نیز 
گفت: منظورمان از مدیر، کدام مدیران اس��ت؟ 
همچنین در کدام ش��هر ایران این اتفاق قباً رخ 

داده است؟
روح الله رش��یدی نی��ز با اش��اره ب��ه اینکه در 
قانون منظور از مدیران، کسانی است که توسط 
ش��هردار منصوب ش��ده اند اظهار کرد: در حال 

حاضر ش��هرداری تهران چنی��ن کاری را انجام 
داده است!

حجت الاس��ام زعفرانچیلر با اش��اره به اینکه 
وقتی اطاعات تمام کارکنان منتشر شود شکاف 
پرداختی بین مدیر و کارمند مش��خص می شود 
گفت: اگ��ر فقط اطاعات مربوط ب��ه مدیران را 

منتشر کنیم این شکاف مشخص نمی شود!
بدین ترتیب، م��اده ۱۰ نیز با موافقت اعضای 

شورا به تصویب رسید.
بند ۱۱ آیین نام��ه نیز تاکید دارد که انتصاب 
بس��تگان اعضای شورای ش��هر تبریز در عنوان 
مدیریت��ی در ش��هرداری تبریز و ش��رکت های 
تابعه باید به اطاع شورا برسد که این بند نیز با 

موافقت اعضای شورا به تصویب رسید.
م��اده ۱۳ نیز مضمونی دارد که در صورتی  که 
مدیران تا دو سال پس از پایان خدمت در شرکت  

های تجاری یا غیرتجاری در جایگاه مدیریت یا 
هیئت مدیره باش��ند یا صاحب بیش از ۵ درصد 

سهام باشد شهرداری اجازه ثبت قرارداد ندارد.
شهرام دبیری در این خصوص گفت: چرا باید 
کسی که خودش بازنشسته شده و عضو شرکت 
دیگری اس��ت را به دلیل سابقه در شهرداری از 

همکاری محروم کنیم؟!
اما این ماده نیز با رای موافق ۵ عضو ش��ورا و 

مخالفت ۸ عضو شورا به تصویب نرسید!
  مدیران از کارهای نمایشی و افتتاح های 

آخر سال اجتناب کنند!
یک عضو ش��ورای ششم ش��هر تبریز با اشاره 
به اینک��ه تنها روایت��ی که می توان��د انقاب را 
پیش ببرد روایت بنیانگذار انقاب و مقام معظم 
رهبری است گفت: اصلی ترین مسئله شهرداری، 
اقتصاد ش��هری است اگر امروز بودجه شهرداری 

نس��بت به شهرهای همتراز کاهش یافته باید به 
گذشته برگردیم.

احد صادقی مقب��ره، کاهش هزینه های جاری 
و افزای��ش درآمده��ای پای��دار را از اولوی��ت ها 
دانست و گفت: سیستم حسابرسی شهرداری ها 
نیاز به اصاح دارد لذا باید سیس��تم ها آناین به 

حوزه های عملکردی متصل شوند.
وی ب��ا اش��اره به اینک��ه در س��امانه، عملکرد 
مدیران در اختیار افکار عمومی قرار بگیرد اضافه 
کرد: مدیریت ش��هری امروز که روزهای بیماری 
خ��ود را طی می کند و هزینه ه��ای آن از جیب 
مردم تامین می ش��ود کارتخوان دیگر سازمان ها 

نباشد!
صادق��ی تاکید ک��رد: امیدواریم دیگر ش��اهد 
کاره��ای نمایش��ی و افتتاح های س��ال آخر که 
مدی��ران بعدی را با مش��کل مواح��ه می کند و 

بودجه را به هدر می دهد، نباشیم!
وی اظهار کرد: ش��هرداری تبری��ز، پروژه های 
قابل لمس برای شهروندان مانند آسفالت ریزی 
محات و معاب��ر و احداث پارک های محله ای را 

در اولویت قرار دهد.
  افزایش ۳۰ درصدی کرایه تاکسی های 

تبریز نسبت به سال جاری تصویب شد
رئیس کمیسیون برنامه و بودجه شورای شهر 
تبریز  با اش��اره ب��ه اینکه ش��هرداری لایحه ای 
مبن��ی بر افزای��ش ۳۰ درصدی نرخ تاکس��ی ها 
برای س��ال ۱۴۰۱ در تبریز را ارایه کرده اس��ت 
 گفت: بخش��ی از افزایش ها، تابع تورم و افزایش

هزینه هاست.
علیرضا نوای باغبان افزود: پیشنهاد شهرداری 
در کمیس��یون، بررس��ی و ای��ن افزایش قیمت 
منطقی ارزیابی گردید، البته برای افزایش بیش 
از این هم، جا بود اما طرف دیگر بحث شهروندان 

هستند باید توان آنها هم لحاظ شود.
مدیرعامل سازمان تاکسیرانی تبریز نیز گفت: 
هم اکنون ۳۹۰ مس��یر تاکس��ی در تبریز وجود 
دارد که عاوه بر دو نوع دیگر نرخ ساعتی و نرخ  

بر اساس کیلومتر است.
ب��ه گفت��ه وی، وزارت کش��ور ۲۶ آیتم برای 
محاس��به هزین��ه تاکس��ی ها اع��ام ک��رده که 
تاکسیرانی تبریز در ارزیابی اخیر خود که آذرماه 
انجام گرفت ۱۰ آیتم را لحاظ کرده و هزینه های 
نگهداری یک تاکس��ی را ۳ میلیون و ۳۰۰ هزار 

تومان ارزیابی نموده است.
یک عضو هیئت رئیس��ه شورای شهر تبریز در 
این لحظه گفت: در دو هفته اخیر شاهد افزایش 
قیمت تاکسی ها هس��تیم که این افزایش ظاهراً 

تصمیم سازمان نیست!
احمدی افزود: درس��ت اس��ت ک��ه رانندگان 
تاکس��ی زحمت می کش��ند اما پرداخت کننده 
هم ش��هروندان هستند لذا تاکسیرانی از افزایش 
خودسرانه قیمت ها جلوگیری کنند چرا که این 
امر، موج��ب بروز اختاف بین مس��افر و راننده 
می شود. روح الله رشیدی دیگر عصو شورای شهر 
تبریز نیز گفت: یکسری تعارضات هست که یکی 
از آنها ایس��تگاه های تاکس��ی بوده و مورد دیگر 

هم، پرداخت نقدی کرایه تاکسی  هاست. 
وی افزود: پوش��ش مس��یرها مورد دیگر است 
به طوری که در برخی از مس��یرها تاکسی وجود 
ندارد و در برخی  از مس��یرها تاکسی های زیادی 
توق��ف می کنند.  در پایان این بخش از جلس��ه، 
اعضای ش��ورای ش��هر با اکثریت آرا افزایش ۳۰ 
درصدی کرایه تاکسی های تبریز در سال ۱۴۰۱ 

نسبت به سال جاری را تصویب کردند.
  عدم حمایت شهرداری از مدیران خود 

کاری غیراخلاقی است!
یک��ی از اعضای جوان ش��ورای ش��هر تبریز با 
اش��اره به اینکه این یک کار غیراخاقی اس��ت 
که ما دو مدیر را از دانش��گاه آزاد به ش��هرداری 
تبری��ز آورده و آنه��ا را به حال خ��ود رها کنیم 
گفت: متاس��فانه اینکه از ای��ن دو مدیر حمایتی 
نکنیم و آنها را به حال خود رها کنیم کم کاری 

شهرداری است!
روح الله دهقان نژاد افزود: بر اس��اس اظهارات 
دکتر جوانپور، از طرف دانش��گاه آزاد هیچگونه 
مشکلی در رابطه با ماموریت آقایان جوانعلی آذر 

و نواداد وجود ندارد.
حجت الاس��ام رسول برگی نیز در این لحظه 
گفت: شهردار تبریز در پاسخ نامه ای که در این 
خصوص نوشتم اعام کرده اند که آقای جوانعلی 

آذر خودشان باید این مسئله را حل کنند.
وی اضاف��ه ک��رد: خانم غفوری هم س��والات 
کتب��ی را مطرح کرده اند که باید ش��هردار تبریز 

روز چهارشنبه به آن پاسخ دهند!

نائب رئیس شورای شهر تبریز:
رفتار ناشایست با دستفروش 

خلاف کرامت انسانی  بود

"عصرآزادی" از اهم مباحث جلسه شماره ۵۰ شورای 
شهر تبریز گزارش می دهد؛

عصرآزادی/ شهرام صادق زاده 

دی
رآزا

عص
ز: 

س ا
عک

شورای شهر تبریز 
 مجوز افزایش
 ۳۰ درصدی

 کرایه تاکسی های 
تبریز برای سال آینده 

را صادر نمود


